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Nieuwsbrief januari 2021 
 

    BRIDGECLUB  

   VIER  HARTEN  

Ontmoetingscentrum De Mijlpaal, Tunnelpad 3, Hernen 

 

Van onze voorzitster 

 

 

Beste leden van onze Vier Harten Bridgeclub: hoe gaat het met 

jullie? 

Elke morgen als ik opsta word ik weer herinnerd aan het feit dat 

we met zijn allen een moeilijke tijd doormaken. Wat een kop met 

haar! Het wordt tijd voor de kapper. Ik kan het ook niet anders 

maken dan dat het is, we maken met z’n allen een moeilijke tijd 

door. Nu kun je denken: Goh, er is al een maand voorbij en ik 

moet weer een stukje schrijven voor onze Nieuwsbrief, maar ik 

kan ook denken: er ligt weer een maandje achter me en ik mag 

weer even met jullie in contact treden. Ik wil graag dit laatste 

doen. Het brengt niets tot weinig door steeds maar te kijken wat 

we niet kunnen, maar het leven ziet er echt anders uit als je het 

door een positieve bril bekijkt. Nog een paar maandjes en dan 

kunnen we (geprikt en wel) weer samen bridgen en wat 

keuvelen over de tijd die we dan achter ons gelaten hebben. 

Een ding is zeker, de langste tijd zonder elkaar ligt achter ons en 

er is uitzicht op leukere tijden. Op woensdagavond lekker samen 

onze geliefde sport beoefenen. Ik wil graag een paar puntjes, 

waar we ons zoal mee bezighouden, aanstippen: 

De samenwerking met de Mijlpaal? Zij maken ook moeilijke tijden 

door, maar naar ons toe gedragen zij zich als een meelevende 

en voortreffelijke partner die ons welzijn op nr. 1 heeft staan. Zij 

staan op het standpunt dat we een gezamenlijk doel hebben: 

allen in goede gezondheid weer terug naar de bridgetafel. 

Een bestuursvergadering? Zit er momenteel live natuurlijk niet in, 

maar het onderlinge contact is er en we proberen er het beste 

van te maken. 

Nieuws van de Bridgebond? Gelukkig zijn we met zijn allen nog 

lid van de NBB en krijgen we het bridgeblad maandelijks in de 

bus. Ook per mail worden we goed op de hoogte gehouden. 

Wat leesvoer in deze tijd is altijd welkom. Van de 

penningmeester hoorde ik dat de contributie voor onze bond is 
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overgemaakt en we kunnen er weer een jaartje tegen.  Goed 

dat we ergens bij horen en we op de hoogte worden gehouden 

van ontwikkelingen van het bridgen. 

Ingezonden stukken? Dank je wel Henk Loeffen dat je een 

redactioneel stukje hebt ingestuurd. De sfeer in dit stukje geeft 

deze tijdgeest goed weer. Vroeger was zo slecht nog niet! 

Kop op leden, let goed op elkaar en help elkaar daar waar je 

kunt, maar …….  blijf vooral gezond ! 

Met vriendelijke groet,  

               Marianne 

 

 

Van de bestuurstafel 

Het bestuur heeft de afgelopen maand geen bestuursvergadering gehouden, simpelweg 

omdat er geen nieuwe thema’s te behandelen zijn. Ook als bestuur dienen we deze moeilijke 

tijd samen door te komen. Op Bridgegebied valt er weinig nieuws te melden. Wel is het bestuur 

van mening dat het goed is dat we bij de NBB zijn aangesloten. Uitgangspunt is dat we in het 

nieuwe seizoen weer kunnen opstarten. Wellicht zal het bridgen 2.0 worden en krijgen we de 

oude zaalindeling en wijze van met elkaar omgaan niet meer in die vorm terug, maar de 

verwachting is wel dat we weer samen kunnen bridgen.  

Financieel hoeft Vier Harten zich geen zorg te maken. We hebben geen ondersteuning van 

derden nodig om voort te bestaan en we worden als club nu beloond voor een zuinig en 

degelijk beleid in het verleden. Op een volgende bijeenkomst zal er besloten worden hoe om 

te gaan met de contributie voor 2021-2022. Deze is sterk afhankelijk van wat er wel en wat er 

niet kan (mag) in dat nieuwe seizoen. Dit alles zal een punt zijn voor de komende ALV (al dan 

niet live). De verwachting is echter wel dat dit weer live zal kunnen (we hebben de tijd tot 1 

feb. 2022). 

Met de thuisbridgers is (indien men dit wenste) contact geweest hoe de computer 

ingeschakeld kan worden bij dit thuis bridgen. Kees verzorgt dit contact. 

Lief en leed: Betty verzorgt dit deel, er zijn geen nieuwe ontwikkelingen. Wij wensen iedereen, 

“in de lappenmand”, veel sterkte. 

Lid van de NBB: ook volgend seizoen zal het voorstel zijn aan de leden: we willen graag lid 

blijven van de NBB. Dit biedt zekerheid en continuïteit.  
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DENK HIER MAAR EENS OVER NA!! (ingezonden door Henk Loeffen). 

 

Bij de kassa van een supermarkt stelt de jonge caissière mij voor, dat ik voortaan mijn eigen 
boodschappentas meebrengt, in plaats van een plastic tas te kopen. "Want plastic tassen zijn niet goed 
voor het milieu", zo zegt ze. Ik verontschuldig me en leg haar uit: "Wij hadden dat groene gedoe niet 
toen ik jong was!".  
De caissière antwoordt: "Ja, en dat is nou juist ONS PROBLEEM vandaag-de-dag: JULLIE generatie 
maakte zich niet druk om het milieu te sparen voor de toekomstige generaties!".  
Ze heeft gelijk, onze generatie had dat groene gedoe niet in onze dagen. Toen hadden we melk in 
flessen, frisdrank in flessen en bier in flessen, die we leeg en omgespoeld terug brachten naar de winkel. 
De winkel stuurde deze dan terug naar de fabriek en in de fabriek werden deze flessen gesteriliseerd en 
opnieuw gevuld. Wij deden echt aan recycling.  
Maar we deden niet aan dat groene gedoe in die tijd! Wij liepen trappen, omdat we niet over 
roltrappen en liften beschikten in elk gebouw. Wij liepen naar de supermarkt en verplaatsten onszelf 
niet iedere keer in een 200 PK machine, als we 2 blokken verder moesten zijn.  
Maar ze heeft gelijk: wij hadden dat groene gedoe niet in onze tijd! Baby luiers gingen in de kookwas, 
omdat wegwerpluiers niet bestonden. We droogden onze kleren aan de lijn en niet in een 
energieverslindende machine die continu 220 volt verbruikt. Wind- en zonnen energie droogden onze 
kleren echt - vroeger, in onze dagen. Kinderen droegen de afdankertjes van oudere broers en zussen en 
kregen geen gloednieuwe kleren. Maar de jonge dame heeft gelijk!  
Wij hadden dat groene gedoe niet in onze tijd. In die tijd hadden we - misschien - één tv of radio in huis 
en niet een op elke kamer. De tv had een klein schermpje, ter grootte van een zakdoek en niet een 
scherm ter grootte van een kamer wand. In de keuken werden gerechten gemengd en geroerd met de 
hand, omdat we geen elektrische apparaten hadden die alles voor ons deden. Wanneer we een 
breekbaar object moesten versturen per post, dan verpakten we dat in een oude krant ter bescherming 
en niet in piepschuim of plastic bubbeltjes folie. In die tijd gebruikten we geen motor maai apparaat op 
benzine als we het gazon maaiden. We gebruikten een maaier die geduwd moest worden en 
functioneerde op menselijke kracht. Wij sportten door te werken, zodat we niet naar een fitnessclub 
hoefden te gaan om op ronddraaiende loopbanden te gaan rennen, die werken op elektriciteit.  
Maar ze heeft gelijk. Wij hadden dat groene gedoe toen niet. Wij dronken uit de kraan wanneer we 
dorst hadden, in plaats van uit een plastic fles, die na 30 slokken wordt weggegooid. Wij vulden zelf 
onze pennen met inkt, in plaats van elke keer een nieuwe pen te kopen. Wij vervingen de mesjes van 
een scheermes, in plaats van het hele ding weg te gooien alleen omdat het mesje bot is.  
Maar, wij hadden dat groene gedoe niet in onze tijd. Mensen namen de trein of een bus en kinderen 
liepen of fietsten naar school in plaats van hun moeder als 24-uurs taxi servicedienst te gebruiken. Wij 
hadden 1 stopcontact per kamer en niet een heel arsenaal aan stekkerdozen en verlengsnoeren om een 
dozijn apparaten van stroom te voorzien. En wij hadden geen geautomatiseerde gadgets nodig om een 
signaal op te vangen van een satelliet die 2.000 mijl verderop in de ruimte hing, zodat we contact 
konden leggen met anderen om uit te vinden waar de dichtstbijzijnde pizzatent zich bevindt.  
Maar is het niet in-en-in triest dat de huidige generatie klaagt over hoe verspillend wij 'oudere mensen' 
waren, gewoon omdat wij 'dat groene gedoe' niet hadden in onze tijd? Ook ik ben zo'n "egoïstische" 
oudere mens, die (niet) zit te wachten op een les in het behoud van moeder aarde, gegeven door 
"intelligente" jongeren van deze tijd. 
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Ruitenboertoernooi Eerste week van Maart 

 

Dit jaar online via Stepbridge, doe mee en 

vertegenwoordig Bridge Club Vier Harten 

Zoals jullie wellicht in de nieuwsbrief van de Bridgebond al gelezen 
hebben wordt dit jaar het Ruitenboertoernooi online via Stepbridge 
gespeeld. De eerste ronde wordt gespeeld in de eerste week van 
maart.  

Clubs die al online bridgen kunnen hun eigen voorronde organiseren 
maar daarnaast is het mogelijk om, op alle middagen en avonden, 
van maandag tot en met vrijdag, aan een Step-voorronde mee te doen. Alle dagdelen hebben hun eigen 
spelverdelingen en na afloop zijn er weer de vertrouwde spelbeschrijvingen, niet als boekje maar online. 

Je mag zo vaak meedoen als je wilt, ook als je al bij je eigen club hebt meegedaan. De kosten voor deelname aan 
een Stepvoorronde zijn 35 deelnamepunten per persoon (meer uitleg daarover vind je hier 
https://www.bridge.nl/stepbridge-deelnamepunten/). Dit jaar zijn de kosten voor deelname voor eigen rekening. 
 
De prijswinnaars kunnen dit jaar kiezen uit een ruim aanbod aan boeken van de Bridge- en Boekenshop. 

 
Beste leden zet hem op.  

 

https://www.bridge.nl/stepbridge-deelnamepunten/
https://www.bridge.nl/ruitenboer/kies-je-prijs/

